
Z á p i s   č. 4/2007 
ze zasedání Zastupitelstva obce v Hrobicích dne 17. 9. 2007 v zasedací místnosti 

OÚ (1.patro) 
 
Přítomni:   Dle prezenční listiny 
Ověřovatelé zápisu: Ludmila Červenková, Jaroslav Gajdošík 
Zapisovatel: Milena Kobylíková 
Zasedání řídil starosta obce ing. František Gajdošík. 
 
Zastupitelstvo obce (ZO) jednohlasně schválilo program zasedání.  
 
1. Projednání vykoupení pozemků (chodník a přilehlé komunikace na okraji obce). 
2. Žádost o odprodej obecního pozemku (parc. č. 129). 
3. Žádost o odprodej obecního pozemku (parc. č. 544/1). 
4. Informace o převodu areálu Dubíček. 
5. Úprava rozpočtu. 
6. Projednání ostatních záležitostí. 
 
ZO jednohlasně schválilo, aby diskuse probíhala ke každému bodu zvlášť. 
 
K bodu 1  
ZO projednalo možnost vykoupení pozemků (chodník a přilehlé komunikace na okraji 
obce) od vlastníků – Ing. Dana Bobálová, Marie a Zdeněk Čuříkovi, 
Ing. Taťjána Chvalová, Marie Kapavíková, Milena Vitovská, Josef Košárek, 
Drahomír Kytlica, Josef Nedbálek, Jaroslav Vaclach. 
Zasedání se nezúčastnil Josef Nedbálek. Ostatní vlastníci pozemků s odprodejem 
souhlasili. Vlastníci také souhlasili s kupní cenou, stanovenou znaleckým posudkem. 
Ocenění provedl znalec z oboru – ekonomika, ceny a odhady nemovitostí  
p. Ing. Eduard Minařík dne 25. 7. 2007. 
Drahomír Kytlica požadoval, aby ve smlouvě o převodu bylo uvedeno, že 
Obec Hrobice opraví komunikaci.  
Starosta obce vstoupí v jednání s Josefem Nedbálkem.  
Usnesení č. 1/4/2007 
Na základě souhlasu vlastníků pozemků (chodník a přilehlé komunikace na okraji 
obce) Ing. Dana Bobálová, Marie a Zdeněk Čuříkovi, Ing. Taťjána Chvalová, Marie 
Kapavíková, Milena Vitovská, Josef Košárek, Drahomír Kytlica, 
Josef Nedbálek, Jaroslav Vaclach, ZO schválilo  výkup těchto pozemků za kupní 
cenu 21Kč/m2. Náklady spojené s vykoupením pozemků uhradí Obec Hrobice. 
 
K bodu 2  
ZO projednalo žádost p. Vladimíry Uhlířové o odprodej obecního 
pozemku (parc. č.  129 – 37 m2). 
Usnesení  č.2/4/2007 
ZO jednohlasně schválilo žádost p. Vladimíry Uhlířové o odprodej 
obecního pozemku (parc. č. 129 – 37 m2).  
ZO jednohlasně schválilo  odprodat obecní pozemek (parc. č. 129) za kupní cenu 
dle znaleckého posudku ocenění. 
 
K bodu 3  
ZO projednalo žádost p. Martina Vlka o odprodej obecního pozemku (parc. č. 544/1). 



Usnesení č. 3/4/2007 
ZO jednohlasně schválilo odprodej obecního pozemku (parc. č. 544/1) panu Martinu 
Vlkovi. Kupní cena bude stanovena na příštím zasedání dle znaleckého posudku 
ocenění. 
 
K bodu 4  
Starosta obce informoval ZO o průběhu převodu areálu „Dubíček“ z Úřadu pro 
zastupování státu ve věcech majetkových (ÚZSVM) na Obec Hrobice. 
Seznámil ZO s odpovědí na žádost ÚZSVM o doplnění údajů, které se týkají 
způsobu a rozsahu užívání, zda by bylo možné funkčně užívat pouze určitou část 
areálu, příslušenství, budovy, sdělení obce o případném nezájmu úplatného převodu 
včetně odůvodnění atd. 
Usnesení č. 4/4/2007 
ZO vzalo na vědomí informace o převodu areálu Dubíček. 
 
K bodu 5  
ZO projednalo úpravu rozpočtu č. 1 v roce 2007 dle předložené zprávy účetní obce. 
Usnesení č.4/42007 
ZO jednohlasně schválillo úpravu rozpočtu č.1 v roce 2007 (viz příloha). 
 
K bodu 6  
a) 
ZO projednalo písemnou žádost p. Zdeňka Kužely (místostarosta) o zakoupení 
ozvučovací techniky pro Obec Hrobice. Každý rok proběhne v naší obci několik 
kulturních akcí a obec si tuto techniku musí půjčovat od hasičů nebo od p. Milana 
Štefky. Jejich technika je již značně zastaralá a ve špatném stavu. Dále p. Kužela 
navrhuje, aby tímto úkolem byl pověřen p. Milan Štefka, který této problematice 
rozumí. 
 
K bodu č. 6a/4/2007 
ZO jednohlasně schválilo zakoupení ozvučovací techniky pro Obec Hrobice 
a pověřilo tímto úkolem p. Milana Štefku. 
 
b) 
ZO projednalo dopis manželů Křižanových ze dne 25. 7. 2007. 
Usnesení č. 6b/4/2007  
ZO vzalo na vědomí dopis manželů Křižanových. 
 
c) 
ZO projednalo možnost upravení snazšího vjezdu na chodníky v obci s ohledem 
na kočárky, a také na zimní údržbu. 
Usnesení č.6c/4/2007 
ZO jednohlasně schválilo  upravení vjezdů na chodníky v těch místech, která  
to vyžadují. Provedou pracovníci obce. 
 
d) 
ZO projednalo možnost odstranění prosychajících starých vrb za obcí v oblasti 
Bráblov, neboť při často se opakujících výkyvech počasí hrozí jejich zlámání 
resp. vyvrácení. 
Usnesení č.6d/4/2007 
ZO jednohlasně schválilo uřezání a odstranění proschlých a nebezpečných částí 
ze starých vrb za obcí. Provedou pracovníci obce. 


